
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsen den
17 juni 2024

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.15-15.00

Beslutande
Susanne Hansson (S), ordförande

Bertil Johansson (S)

Ida Collin (S) (via länk)

Karin Näsmark (S)

Mats Gärd (C)

Kerstin Engkvist (C)

Eira Roos (C)

Simon Högberg (M)

Karin Holmkvist (M)

Robert Gjersvold (SD)

Veronica Berglund (SD)

Tomas Edin (SD)

Kerstin Sjöberg (S), tjänstgörande ersättare

Håkan Espmark (M), tjänstgörande ersättare

Maritha Granqvist (M), tjänstgörande ersättare (via länk)

Justerare
Simon Högberg utses att justera protokollet paragraf 133 - 147 . Justeringen

sker digitalt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Elin-Maria Eriksson, sekreterare

Simon Högberg, justerare



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsen

den 17 juni 2024

Justerare

Anslag/bevis
Protokollet är justerat och kommunstyrelsen publicerar det på kommunens

webbplats under perioden 28 juni 2024 till 22 juli 2024. Protokollet förvaras

på kommunkansliet i Strömsund.

Övriga närvarande
Elin-Maria Eriksson, sekreterare

Anneli Svensson, kommundirektör

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, § 135

Daniel Ragnvaldsson, Envix Nord AB, § 135

Frida Book, kommunledningsförvaltningen, §§ 136, 146

Pär-Eric Hemmingsson, kommunledningsförvaltningen, § 136

Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, § 137

Ralf Sjödin, framtids- och utvecklingsförvaltningen, § 137

Håkan Bredin, miljö- och byggavdelningen, § 145
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Kommunstyrelsen
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Justerare

Diarienummer KS.2024.46 101

§ 133 Fastställande av föredragningslistan

Ärenden som läggs till

· Tilläggsäskande reservkraft (för omedelbar justering)

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att fastställa

föredragningslistan.

Kommunstyrelsens beslut
Föredragningslistan fastställs.
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Diarienummer KS.2024.48 101

§ 134 Kommunstyrelsens ordförande informerar
29 maj Bolagsstämma Inlandsbanan AB. Beslut att sälja dotterbolaget

I-Tåg.

30 maj Dialog med landshövding Marita Ljung.

3 juni Information om budget 2025 till koncernledningen.

5 juni Möte om upphandling av genomlysning av arbetsmiljön inom

vård- och socialförvaltningen (VSF) utifrån bifallet

initiativärendet i kommunstyrelsen.

6 juni Medborgarskapsceremoni på nationaldagen samt utdelning av

årets folkhälsopris till Green Raven.

10 juni Arbetsgrupp bredbandsutbyggnad.

13 juni Företagsbesök i Strömsund hos Turbotech, Maskin & Motor,

Arbetsmarknadsenheten (AME) samt Dollarstore.

Företagslunch på Folkets Hus med fokus på näringslivets roll i

beredskapsarbetet.

14 juni Möte med Skolverket inför uppstart av riktat stöd för Hjalmar

Strömerskolan.

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att ta del av informationen.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunstyrelsen tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2024.442 453

§ 135 Information om sanering av mark i Ulriksfors
Daniel Ragnvaldsson, Envix Nord AB, och Richard Persson, teknik- och

serviceförvaltningen, informerar om saneringen av marken kring den

nedlagda sulfitfabriken i Ulriksfors.

Marken vid den aktuella fastigheten är förorenad efter den sulfitfabrik som

drevs mellan 1915 och 1947. I fabriken tillverkades pappersmassa genom

en kemisk process, vilken främst nyttjade vätesulfitjoner. Förväntade

föroreningar efter denna typ av verksamhet är framför allt kisaska, vilken

kan innehålla tungmetaller så som arsenik och bly, men även PAH:er

(polycykliska aromatiska kolväten) efter förbränningsprocesser och

bekämpningsmedel i form av klororganiska ämnen.

Saneringsansvaret åvilar den som åsamkat föroreningen, och ska därmed

bekostas av denne, men för äldre verksamheter där inget tydligt ansvar kan

utpekas tillfaller detta staten. Saneringen genomförs därför med medel från

Naturvårdsverket som via Länsstyrelsen tilldelas kommunen för att täcka

omkostnaderna. Envix Nord AB är en extern part som upphandlats för att

projektleda arbetet. Även provtagningsarbetet har upphandlats och ska

utföras av Sweco Sverige AB.

Det statliga efterbehandlingsansvaret uppfylls enligt följande:

· Förstudie (2017-2019). Initial riskinventering med inledande

frågeställningar. Vilka ämnen kan förekomma? Hur farliga är dessa?

Hur ser spridningsförutsättningarna ut? Finns närhet till

skyddsobjekt (miljö och människa) och risk för negativ påverkan? En

provtagningsplan togs fram utifrån en genomgång av kända

historiska verksamheter. Provtagna medier är jord, grundvatten,

ytvatten, sediment, fisk och livsmedel. I dessa medier påvisades bly,

arsenik och PAH:er.
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§ 135 fortsättning

· Huvudstudie (2020-2022). Kompletterade undersökningarna i

förstudien. Huvudstudien innefattade en fördjupad riskbedömning

med platsspecifika riktvärden, åtgärdsutredning och riskvärdering.

Huvudstudien utgör en sammanfattande bedömning av ekonomisk

skälighet kontra miljö- och hälsorisker samt teknisk

genomförbarhet. I tillägg till de ämnen som påvisats i förstudien

konstaterades en viss förekomst av koppar, zink, nickel, kadmium

och kvicksilver. Huvudstudien kunde därmed inte utesluta förekomst

av hälsorisker, varför man nu går vidare med åtgärdsförberedande

undersökningar.

· Åtgärdsförberedande undersökningar (2024). Saneringsområdet

har delats upp i ett rutnät och ett flertal prover tas inom varje ruta.

Detta gör att man kan fastställa platsspecifika risker, och utifrån

resultatet kan åtgärder anpassas efter varje områdesindelning. I

dagsläget har 150 av 354 rutor provtagits. I detta pågående arbete

har kisaska påträffats, i övrigt avvaktar man analyssvar.

· Ny bidragsprocess och saneringsåtgärder. Daniel Ragnvaldsson

presenterar projektplanen, och hur den i slutändan ska leda till en

syntesrapport som ska ligga till grund för bidragsansökan till

saneringsåtgärder. Planen är att inkomma med bidragsansökan till

ansökningsfönstret den 30 november. Ansökans storlek beror på

fynden i åtgärdsundersökningarna, och de saneringsåtgärder dessa

kommer att kräva. Efter detta ska en detaljprojektering göras och

entreprenör för utförande upphandlas. Efterbehandling av området

kan därmed starta tidigast 2025.

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att ta del av informationen.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunstyrelsen tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2024.450 026

§ 136 Information om resultat från enkät om

organisatorisk och social arbetsmiljö
Pär-Eric Hemmingsson och Frida Book, kommunledningsförvaltningen,

informerar om enkätresultatet kring organisatorisk och social arbetsmiljö

(OSA-enkäten) 2024.

OSA-enkäten utgörs av 64 frågor, inom 10 områden, kopplat till arbetsmiljö.

Den genomfördes 2019, 2021 och 2024 men ska nu återkomma årligen och

utgöra en del i det systematiska arbetsmiljöarbetet. Frågorna är framtagna

utifrån evidens och ska fungera som underlag för gruppdiskussioner, bland

annat på arbetsplatsträffar. Svarsfrekvensen 2024 var hög, cirka 74 procent,

och svarsfördelningen speglar organisationens utseende i förhållande till

kön och förvaltning. Inom åldersfördelningen finns dock en avvikelse där

yngre personer haft en lägre benägenhet att besvara enkäten, detta kan

bero på att andelen timanställda är större i denna grupp. Chefer svarar i

väldigt hög utsträckning.

Pär-Eric Hemmingsson presenterar totalresultatet per område för hela

Strömsunds kommun. Återhämtning samt Säkerhet och hälsa har sämre

resultat än övriga redovisade områden, övriga klassas som bra eller mycket

bra. Resultaten från 2024 är väldigt lika resultaten från 2019 och 2021,

endast små förändringar kan utläsas. I år ska det därför göras satsningar

inom dessa områden. Dessa sker genom salutogent arbete, med en metod

som tagits fram utifrån projektet KASAM 2,0. Kommunen har också

beviljats medel om 5 900 000 kronor från Europeiska socialfonden för

Strategi 2032: Målinriktad kompetensförsörjning där arbetsmiljöarbete

ingår. Detta projekt startar i september 2024.

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att ta del av informationen.

Kommunstyrelsens beslut
Kommunstyrelsen tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2024.443 612

§ 137 Rektorsdialog Hjalmar Strömerskolan
Förvaltningschef (tillika skolchef) Anna Backman Wikström och rektor Ralf

Sjödin, framtids- och utvecklingsförvaltningen, delar i dialog om

gymnasieskolans arbete. I Strömsunds kommun finns en gymnasieskola,

Hjalmar Strömerskolan.

Ralf Sjödin inleder med att presentera resultatet från Skolenkäten 2024.

Enkäten genomförs av Skolinspektionen och finns i sin helhet på

Skolinspektionens hemsida.

Skolenkäten 2024 gick ut till elever i årskurs 5 på mellanstadiet, årskurs 8 på

högstadiet och år 2 på gymnasiet samt till vårdnadshavare och

undervisande lärare. Ralf Sjödin presenterar resultatet från eleverna i år 2

på Hjalmar Strömerskolan, där 94 av 105 elever besvarat enkäten.

Sammanfattningsvis finns det, sedan föregående enkät, fortsatt områden

där Hjalmar Strömerskolan har ett lägre snitt än riket. Glädjande är dock att

dessa skillnader minskar.

Inom två områden har Hjalmar Strömerskolan ett högre snitt än riket. Dessa

frågor är "Tycker du att du får veta hur det går för dig i skolarbetet?" Och

"Hur mycket tycker du att ni elever får öva på att diskutera frågor där man

kan tycka olika?". Tydliga förbättringar ses sedan föregående år inom

områdena Delaktighet och inflytande samt Studiero, detsamma gäller

andelen elever som känner sig trygga i skolan. Föregående enkät utfördes i

egen regi och hade ett lågt svarsdeltagande, varför jämförelser mellan

resultaten kan vara bristfälliga.

Kommunstyrelsen lyfter följande frågor:

· Hur erbjuds stöd och särskilt stöd för att eleverna ska kunna nå sin

fulla potential?

· Vilka förbättringsåtgärder gör man?

· Hur arbetar man för att lösa avsaknaden av en specialpedagog?
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§ 137 fortsättning

Ralf Sjödin och Anna Backman Wikström informerar om pågående arbete

inom frågeställningarnas områden.

Vidare presenteras elevernas resultat från läsåret 2023/2024 för yrkes-

respektive studieförberedande program. Andelen studenter som fått

examens- respektive studiebevis redovisas, tillsammans med

könsuppdelade meritvärden. Antal elever som går vidare till år 4

presenteras, likaså resultatet från de elever som under detta läsår gått år 4.

Hjalmar Strömerskolans meritvärden ligger under rikssnittet och

kommunstyrelsen deltar i diskussion om vilka förutsättningar eleverna har

när de börjar gymnasiet. Ämneskunskaperna från grundskolan upplevs inte

spegla de godkända betyg som eleverna erhållit, vilket försvårar

gymnasiestudierna.

Ralf Sjödin berättar att elevgruppens utseende, och därigenom

studieförutsättningar, har förändrats. Det finns fler elever med olika typer

av diagnostiserade neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (NPF) samt en

ökad frånvaro kopplat till ohälsa grundat i bland annat stressproblematik.

Vidare diskuteras vilka värden eleverna styrs av; Ralf Sjödin målar upp en

bild av att det anses eftersträvansvärt att snabbt få anställning. En

målsättning som på många sätt är positiv men som kan minska andelen

elever som söker till högskole- och universitetsutbildningar, och i

förlängningen även motivationen att nå ett högt meritvärde. Hjalmar

Strömerskolan har en lägre andel elever som uppnår gymnasieexamen än

andelen i riket.

Skolinspektionen har genomfört en tematisk inspektion av Hjalmar

Strömerskolan, en granskning av hur man arbetar med kunskapsområdet

sexualitet, samtycke och relationer. Utifrån granskningen har en rapport

tagits fram. Senast den 6 december 2024 ska huvudmannen redovisa

vidtagna åtgärder utifrån, i rapporten identifierade, utvecklingsområden.

Fokus ska vara på arbete med värderingsfrågor, så som granskning av

maktstrukturer kopplat till kön samt hedersrelaterat våld och förtryck.
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§ 137 fortsättning
Rektorsdialogen med Hjalmar Strömerskolan anses positiv, både av

kommunstyrelsen och av framtids- och utvecklingsförvaltningen. Ralf Sjödin

bjuder in kommunstyrelsens ledamöter att göra verksamhetsbesök på

gymnasieskolan. Därmed avslutas dialogen.

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att anse dialogen

genomförd.

Kommunstyrelsens beslut
Dialogen anses genomförd.
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Diarienummer KS.2023.682 610

§ 138 Medborgarförslag om samordning av

skolverksamheter i Strömsund
3 oktober 2023 inkom ett medborgarförslag om samordning av

skolverksamheter i Strömsund. Förslagsläggaren föreslår en utredning av

möjligheten till samordning av Vattudalsskolan och Hjalmar Strömerskolan.

Detta menar förslagsläggaren kan frigöra lokalytor, vilket i sin tur kan

möjliggöra en samordning av verksamheten på Hedenvindskolan och

Vattudalsskolan. Förslaget anhängiggjordes på kommunfullmäktiges

sammanträde den 15 november 2023, § 181.

Barn-, kultur- och utbildningsförvaltning beskriver att arbetet med

skolutredningen, vilken presenterades under hösten 2023, inte omfattade

medborgarförslagets frågeställning. Detta beror på att samordning av dessa

verksamheter inte lämpar sig med grund i kravställning utifrån lagstiftning,

förordning och läroplan samt med hänsyn till en social aspekt om att

åldersgrupperna mellan 13 till 19 år inte bör sammanföras samma skola.

Vattudalsskolan är en högstadieskola medan Hjalmar Strömerskolan är en

gymnasieskola. Förvaltningen framhäver dock att det inte finns något

hinder för samarbete mellan högstadium och gymnasium, vilket redan sker.

Utifrån skolutredningen pågår istället en samordning av Hedenvindskolan

och Bredgårdsskolan, vilket är två låg- och mellanstadieskolor (F-6).

Ärendet har hanterats på barn-, kultur- och utbildningsnämndens

sammanträde den 15 februari 2024, § 16.

Underlag till beslut

AU § 126/2024

BKUN § 16/2024

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.
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§ 138 fortsättning

Kommunstyrelsens förslag till fullmäktige
Medborgarförslaget avslås.
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Diarienummer KS.2023.689 452

§ 139 Medborgarförslag om gemensam komposttunna
5 oktober 2023 inkom ett medborgarförslag, från Eva Axelsson Winnberg,

om en gemensam komposttunna i byn Alanäset. Förslagsläggaren menar att

det finns vinningsaspekter ur naturhänsyn med en bygemensam insamling.

Förslaget anhängiggjordes på kommunfullmäktiges sammanträde den 15

november 2023, § 183.

Teknik- och serviceförvaltningen beskriver att kravet avseende hämtning av

mat- och restavfall är att hämtning ska ske ”från den fastighet där avfallet

finns” (jfr. 15 kap. 20 a § miljöbalken). Det system för insamling som införts

i Strömsunds kommun innebär att matavfallet hämtas samtidigt som

restavfallet, i en tvåfackssopbil. Detta innebär att det inte blir fler stopp för

att tömma matavfallstunnan, och därigenom inga extra turer.

I samband med att det blir ett nytt lagkrav från 2027 om fastighetsnära

insamling av förpackningar kan andra gemensamma insamlingslösningar bli

aktuella, i dagsläget kan dock inte fler än två fastigheter dela det bruna

matavfallskärlet. För att dela det bruna matavfallskärlet för två fastigheter

ska ett medgivande skickas in till kommunen.

Underlag till beslut

AU § 127/2024

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.

Kommunstyrelsens förslag till fullmäktige
Medborgarförslaget avslås.
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Diarienummer KS.2024.322 456

§ 140 Initiativärende om nya bestämmelser för

bioavfall
Moderaterna, genom Simon Högberg, inkom den 22 april 2024 med ett

initiativärende om bestämmelser för bioavfall. Moderaterna yrkar att

Strömsunds kommun genomför en översyn av de lokala föreskrifterna för

bioavfall (Lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljön)

samt ser över möjligheter till undantag från de nya bestämmelserna om

bioavfall. På kommunstyrelsens sammanträde den 29 april 2024, § 98,

skickades ärendet till miljö- och byggnämnden för beredning.

Underlag till beslut

AU § 132/2024

Tjänsteskrivelse

Lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljön

Initiativärende

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.

Kommunstyrelsens beslut
1. Inga förändringar i Lokala föreskrifter för att skydda människors

hälsa och miljön föreslås.

2. Initiativärendet anses besvarat.

Beslut skickas till

Simon Högberg

Miljö- och byggavdelningen, avdelningschef
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Diarienummer KS.2024.412 805

§ 141 Ansökan om medel till samiskt museum i

Ankarede 2024
Åanghkeren saemiensiebrie har, via ordförande Anne Laila Buljo Åhren,

inkommit med en ansökan om 30 000 kronor för vidareutveckling av det

samiska museet i Ankarede.

I sin ansökan beskriver föreningen att de vill utöka utställningen med bland

annat bruksslöjd, för att synliggöra samisk kultur och samiskt språk. De

beskriver vidare att museet bidrar till turistnäringen genom cirka 2 500

besökare per år.

Strömsunds kommun är samisk förvaltningskommun och ser positivt på en

vidareutveckling av museet samt synliggörandet av samisk kultur. På grund

av rådande ekonomiskt läge föreslår kommunledningsförvaltningen att

föreningen beviljas en summa om 10 000 kronor.

Underlag till beslut

AU § 129/2024

Tjänsteskrivelse

Ansökan om medel

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.

Kommunstyrelsens beslut
1. Åanghkeren saemiensiebrie beviljas 10 000 kronor i bidrag för

vidareutveckling av det samiska museet i Ankarede.

2. Medel anvisas ur kommunstyrelsens konto för marknadsföring.

Beslutet skickas till

Åanghkeren saemiensiebrie, Anne Laila Buljo Åhren

Kommunledningsförvaltningen, ekonomienheten
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Diarienummer KS.2024.283 106

§ 142 Överlåtelse av Backe camping
Fjällsjö Framtid har, via ordförande Margareta Mårtensson, inkommit med

en skrivelse till kommunstyrelsen. De vill att Strömsunds kommun, efter

avstyckning och vatten- och avloppsanslutning (VA) till lämpliga

tomtplatser, överlåter campingområdet enligt bifogad karta, samt

servicebyggnaden till Utvecklingsgruppen Fjällsjö Framtid.

Frågan om överlåtelse av Backe camping initierades redan 2022.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har tillsammans med tjänstepersoner

diskuterat den inkomna skrivelsen. Strömsunds kommuns juridiska biträde

har påtalat vikten av att före en eventuell överlåtelse bör en oberoende

värdering av campingen utföras för att veta dess marknadsvärde, bland

annat utifrån EU-reglerna om otillåtet statsstöd.

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta att inte överlåta

Backe camping på de villkor föreningen föreslår. Förslaget är i stället att

erbjuda föreningen att överta campingen i befintligt skick, det vill säga att

föreningen själv får bekosta vatten/avlopp och avstyckning.

Enligt tidigare beslut i kommunfullmäktige (§ 122/2021) samt

kommunstyrelsen (§ 239/2021) ska 250 000 kronor tillfalla Backe för

utvecklingsarbete. Dessa medel bör kunna växlas upp via Leader3sam och

möjlighet kan även finnas att få tillgång till bygdemedel för att utveckla

området.

Kommunen önskar svar från Fjällsjö Framtid senast den 31 juli 2024, om

huruvida de nya villkoren accepteras. Därefter beställs i så fall en värdering,

vilken utförs på kommunens bekostnad.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

AU § 124/2024

Förfrågan om övertagande av camping i Backe

Backe aktivitetsområdet samt kartbild
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§ 142 fortsättning

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt upprättat förslag

med förtydliganden att överlåtelsen sker utan köpeskilling, att reglerna om

statsstöd efterföljs och att föreningen bekostar avstyckning samt

vatten/avlopp.

Kommunstyrelsens beslut
1. Villkoren i den inkomna förfrågan kan inte accepteras.

2. Strömsunds kommun erbjuder föreningen Fjällsjö Framtid att överta

Backe Camping utan köpeskilling i befintligt skick, vilket innebär att

föreningen får bekosta vatten/avlopp och avstyckning. Överlåtande

sker under förutsättning att reglerna om statsstöd efterföljs.

3. Strömsunds kommun önskar svar från föreningen Fjällsjö Framtid

senast den 31 juli 2024.

Beslutet skickas till

Fjällsjö Framtid, Margareta Mårtensson

Kommundirektör

Teknik- och serviceförvaltningen, förvaltningschef

Framtids- och utvecklingsförvaltningen, förvaltningschef
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Diarienummer KS.2024.454 103

§ 143 Reseersättning för samiskt samråd
Sveriges kommuner och regioner (SKR) har tagit fram ett bilersättningsavtal

(BIA) som reglerar bestämmelse om ersättning vid användande av egen bil i

arbetet. Bilersättningsavtalet har lokalt tillämpats för förtroendevalda i

nämnder och för representanter i de rådgivande organen. Något lokalt

beslut om ersättning till representanter från samebyarna finns inte i

dagsläget.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt upprättat förslag.

Kommunstyrelsens beslut
Representanter för samebyarna får vid samrådsmöten ersättning för

resekostnader enligt det centrala bilersättningsavtalet (BIA).

Beslutet skickas till

Kommunledningsförvaltningen, biträdande förvaltningschef

Kommunledningsförvaltningen, löneenheten

Kommunledningsförvaltningen, kanslienheten
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Diarienummer KS.2024.324 106

§ 144 Rekommendationsbeslut om Gemensam nämnd

för samverkan inom drift och service
Regionens samverkansråd beslutade den 22 april, § 26, att rekommendera

Region Jämtland Härjedalen och länets kommuner att fatta beslut om att

avveckla Gemensam nämnd för samverkan inom drift och service,

utveckling samt specialistfunktioner (GNS).

Beslutet grundar sig i den utredning som regiondirektören genomfört efter

uppdrag av regionstyrelsen. Utredningen gör gällande att då GNS för

närvarande inte är aktiv bör vidare diskussioner och eventuell beredning av

ärende för avveckling av nämnden hanteras av Regionens samverkansråd,

där samtliga parter är representerade. Utifrån utredningen bedöms inga

juridiska hinder för att avveckling föreligga.

Underlag till beslut

AU § 130/2024

Tjänsteskrivelse

RSR § 26/2024

Utredning om Gemensam nämnd för samverkan inom drift och service

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.

Kommunstyrelsens förslag till fullmäktige
1. Gemensam nämnd för samverkan inom drift och service, utveckling

samt specialistfunktioner (GNS) avvecklas från och med den 1

januari 2025.

2. Reglemente och avtal (samarbetsöverenskommelse) för GNS upphör

att gälla den 1 januari 2025.

3. Ledamöter och ersättare i nämnden entledigas från och med den 1

januari 2025.
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Diarienummer KS.2024.420 840

§ 145 Planbesked för ändring och utökning av del av

Byggnadsplan B92 Bredgård
Håkan Bredin, miljö- och byggavdelningen, presenterar förfrågan om

planbesked för B92 Bredgård.

Ommapo Förvaltning AB ansöker om planbesked för ändring och utökning

av del av Byggnadsplan B 92 Strömsunds Samhälle, fastställd av Strömsunds

kommunfullmäktige den 27 februari 1978. Ändringen och utökningen

omfattar fastigheten Bredgård 1:678. Huvudsyftet med ändringen är att

genom planläggning tillskapa tomter för bostadsbyggande.

Del av gällande detaljplan, Byggnadsplan B 92, för aktuellt område omfattas

idag av beteckningen Ra (fritidsområde). Inom området finns ett utegym,

den så kallade ”Korpholken” samt ett elljusspår. Fritidsområdet med

motionsspår och utegym kommer även i framtiden vara tillgängligt för

allmänheten, men kommer eventuellt att flyttas.

Detaljplanen handläggs med ett utökat planförfarande då den bedöms

utgöra ett stort intresse för allmänheten.

Ärendet har hanterats på miljö- och byggnämndens sammanträde den 13

juni 2024, § 37.

Underlag till beslut

MBN § 37/2024

Tjänsteskrivelse

Ansökan om planbesked

Markanvisningsavtal

Befintlig detaljplan

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt miljö- och

byggnämndens förslag.
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§ 145 fortsättning

Kommunstyrelsens beslut
1. Positivt planbesked lämnas.

2. Detaljplanen handläggs med ett utökat planförfarande enligt 5 kap 7

§ PBL, samt miljöbedömningsförordning (2017:966) och 6 kap

miljöbalken

3. Plankostnadsavtal upprättas mellan kommunen och Ommapo

Förvaltning AB, planförslag upprättas då avtal undertecknats

Beslutet skickas till

Ommapo Förvaltning AB

Miljö- och byggnämnden

Miljö- och byggavdelningen
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Diarienummer KS.2024.431 021

§ 146 Möjlighet till utökad arbetstid om 24 timmar för

verksamheter inom stöd och service
Frida Book, kommunledningsförvaltningen, informerar om möjligheter till

utökad arbetstid för verksamheter inom stöd och service (LSS).

Verksamheter inom stöd och service, till exempel bostäder med särskild

service för vuxna, har historiskt arbetat efter scheman där långa arbetspass

upp mot 24 timmar varit vanligt. Anledningen till detta är att följa brukarens

behov samt att personalen ofta haft jour nattetid och kunnat sova delar av

natten. Från den 1 februari 2024 gäller som huvudregel att alla

medarbetare i kommuner och regioner ska ha minst 11 timmars

sammanhängande dygnsvila under varje 24-timmarsperiod. Till följd av

detta har brukare som bor i LSS-bostäder fått utökat antal personal under

ett dygn jämfört med tidigare, vilket har en negativ påverkan.

För medarbetare som arbetar på bilaga J behöver man inte söka dispens

om 24 timmar. Bilaga J innehåller särskilda bestämmelser för arbetstagare

som har jourtjänstgöring på natten i verksamheter som riktar sig till

personer med funktionshinder.

Arbetsgivarens beslut om att förlägga längre pass än 20 timmar ska fattas

av arbetsgivarens högsta ledning och föregås av förhandling enligt lagen om

medbestämmanderätt i arbetslivet, MBL (1976:580). Detta gjordes den 14

maj 2024. Med högsta ledning avses kommunstyrelsen.

Beslutet gäller i ett år och kan överprövas av Centrala parters

arbetstidsnämnd.

Underlag till beslut

AU § 131/2024

Tjänsteskrivelse

MBL Förläggning av dygnspass
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§ 146 fortsättning

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt arbetsutskottets

förslag.

Kommunstyrelsens beslut
Att arbetsgivaren utifrån brukarnas behov ska ha möjlighet att schemalägga

arbetspass upp till 24 timmar för personal som arbetar inom bostad med

särskild service för vuxna enligt 9 § 9 LSS.

Beslutet skickas till

Kommunledningsförvaltningen, HR-enheten

Kommunledningsförvaltningen, löneenheten

Vård- och socialförvaltningen
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§ 147 Delgivningar

1. Redovisning från kommunledningsförvaltningen över kvarstående

medel i kommunstyrelsens anslag för oförutsedda behov:

Budget 2024 300 000

Stöldskyddsföreningen § 65 -10 000

Sommarlovsaktiviteter 2024 § 109 -275 000

Kvarstår 15 000

2. Redovisning från kommunledningsförvaltningen över kvarstående

medel i kommunstyrelsens utvecklingspott:

Budget 2024 1 679 000

Nätverkssäkerhet § 59 -195 000

Ekonomisystem § 99 -500 000

Kvarstår 984 000

3. Protokollsutdrag från näringslivsutskottets den 14 maj 2024 § 14 -

Ändrad sammanträdesdag

4. Protokollsutdrag från barn-, kultur- och utbildningsnämnden den 23

maj 2024 § 48 - Ändrad sammanträdesdag

5. Protokollsutdrag från barn-, kultur- och utbildningsnämnden den 23

maj 2024 § 50 - Verksamhetsprognos BKUF

6. Protokollsutdrag från barn-, kultur- och utbildningsnämnden den 23

maj 2024 § 60 - Verksamhetsprognos kultur och fritid

7. Protokollsutdrag från miljö- och byggnämnden den 16 maj 2024 § 28 -

Verksamhetsprognos

8. Protokollsutdrag från miljö- och byggnämnden den 16 maj 2024 § 29 -

Redovisning av inriktningsmål

9. Protokollsutdrag Jämtlands räddningstjänstförbund den 17 maj 2024 §

15 - Delårsrapport januari-april 2024
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§ 147 fortsättning
10. Protokollsutdrag Jämtlands räddningstjänstförbund den 17 maj 2024 §

21 - Äskande för budget 2025

11. Protokollsutdrag Jämtlands räddningstjänstförbund den 17 maj 2024 §

22 - Äskande för reinvesteringsbudget 2025

12. Remissvar på Renmarkskommitténs delbetänkande SOU 2023:46 från

Strömsunds kommuns samiska samrådsgrupp

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen besluta att lägga delgivningarna till

handlingarna.

Kommunstyrelsens beslut
Delgivningarna läggs till handlingarna.
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